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OBEC  RATENICE 
 321 785 304    Ratenice 67, 289 11 pošta Pečky   

    obec@ratenice.cz    www.ratenice.cz 

  
 

ZÁPIS A USNESENÍ 
 

z 2. zasedání zastupitelstva obce Ratenice konaného 

dne 18.2.2016 od 19 hodin na Obecním úřadě Ratenice, Ratenice 67. 
 

Přítomni: Ing. Martina Podskalská, Vladimír Klouda, Ladislav Kratochvíl, Jan Sadek, Ing. Martina  

                        Macháčková, Ing. Karel Posolda, Roman Hovorka, Eva Šmejkalová 

Omluveni:      Mgr. Luděk Kudláček 

Hosté: Alena Čáslavová 

 

 

A/ ÚVOD 

Zasedání zahájila starostka Ing. Martina Podskalská a oznámila, ţe podle prezenční listiny je zasedání 

zastupitelstva obce (dále jen ZO) usnášeníschopné. Přítomní byli seznámeni s návrhem programu 

zasedání, který je součástí zápisu a byl zveřejněn zákonem stanoveným způsobem. Zápis ze zasedání 

pořizuje Ing. Karel Posolda.  

 

B/ VOLBA OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU 

Starostka navrhuje ověřovatele zápisu paní Martinu Macháčkovou a pana Vladimíra Kloudu. 

 

Návrh usnesení č. 1: ZO volí ověřovateli zápisu paní Macháčkovou a pana Kloudu. 

Hlasování: 8 pro,  0 proti,  0 zdrţel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

C/ NÁVRH PROGRAMU ZASEDÁNÍ 

Připomínky členů zastupitelstva obce k programu zasedání vzneseny nebyly.  

 

Návrh programu: 

 

1. ověřovatelé zápisu  

2. rozpočet MŠ 2016 

3. informace o projektech : MŠ + chodník na Vrbovou Lhotu 

4. obnova zeleně u pomníku 

5. rozpočtové opatření č.1 

6. ţádost o prodlouţení nájemní smlouvy 

7. různé 

 

  

Návrh usnesení č. 2: ZO schvaluje výše navrţený program. 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdrţel se. Usnesení bylo schváleno. 
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D/ PROGRAM ZASEDÁNÍ 

 

 

2. Rozpočet MŠ 2016 

 

Paní ředitelka MŠ seznámila zastupitelstvo s rozpočtem na rok 2016, předala finanční rozvahu za rok 

2015,  proběhla finanční kontrola bez zjištěných závad. Paní starostka navrhuje, aby kladný hospodářský 

výsledek MŠ Ratenice za rok 2015 ve výši 117.327,78 Kč byl ponechán v rezervním fondu MŠ 

Ratenice.  

 

Návrh usnesení č. 3: ZO schvaluje rozpočet MŠ Ratenice na rok 2016 a ponechání kladného 

hospodářského výsledku MŠ Ratenice za rok 2015 ve výši 117.327,78 Kč v rezervním fondu MŠ 

Ratenice. 

Hlasování: 8 pro, 0 proti,  zdrţel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

 

3. Informace o projektech 

 

Mateřská škola Ratenice :  

Projekt rekonstrukce MŠ byl odevzdán a v současné době se čeká na vyjádření dotčených orgánů. 

V dubnu se bude ţádat o dotaci z IROP, ale pouze v případě budou-li podmínky dotace pro obec 

výhodné. Probíhají konzultace s MAS Podlipansko, které bude zpracovávat ţádost o dotaci na IROP.   

V současné době se zpracovává ţádost  na OPŢP, kterou bude podávat firma TNT Consulting Praha, 

která byla vybrána na základě poptávkového řízení.  

 

Chodník na Vrbovou Lhotu: 

Byl dokončen projekt na vybudování chodníku a v současné době se čeká na vyjádření dotčených 

orgánů. Po vyhlášení dotační výzvy do SFDI, bude podána ţádost, kterou pro obec zprostředkuje firma 

Trade JM s.r.o. z Hradce Králové, která byla vybrána na základě poptávkového řízení.  

V současné době probíhá dopravní průzkum zaměřený na intenzitu, skladbu a rychlost dopravního 

proudu, který je součástí ţádosti.   

 

Návrh usnesení č. 4: ZO schvaluje smlouvu o zpracování a administraci projektu s firmou Trade 

JM s.r.o. Hradec Králové. 

Hlasování: 7 pro, 0 proti, 1 zdrţel se. Usnesení bylo schváleno. 
 

 

4.  Obnova zeleně u pomníku 

 

Rostlinný materiál na obnovu zeleně u pomníku a okolí OÚ bude stát cca 40 tisíc, práci odvedou obecní 

pracovníci za odborného dozoru. 

 

Návrh usnesení č. 5: ZO schvaluje obnovu zeleně u pomníku a okolí OÚ. 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdrţel se. Usnesení bylo schváleno. 
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5. Rozpočtové  opatření č.1 

 

Paní starostka seznámila ZO s RO č.1 – viz příloha. 

 

Návrh usnesení č. 6: ZO schvaluje rozpočtové opatření č.1. 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdrţel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

 

 

6. Ţádost o prodlouţení nájemní smlouvy 

 

Paní O.C. ţádá o prodlouţení nájmu bytu v domě čp. 49.  

 

Návrh usnesení č. 7: ZO schvaluje prodlouţení smlouvy od 1.4.2016 – 31.3.2017. 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdrţel se. Usnesení bylo schváleno. 
 

 

7. Různé 

 

Ţádost o umístnění burzy dětského oblečení na www stránky obce. Nebude vyhověno. 

Obec se zúčastní akce „Hodina bez světla“ dne 19.3. od 20:30 do 21:30. V tento čas bude vypnuto 

veřejné osvětlení.  

 

Zastupitelé si mohou zvýšit platy o 3%. Zastupitelstvo si platy zvyšovat nebude. 

 

Obecní zastupitelstvo souhlasí s pokácením jasanu na poz.č.501/7.  

 

Návrh usnesení č. 8: ZO schvaluje kácení jasanu na poz.č. 501/7. 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdrţel se. Usnesení bylo schváleno. 

 

Na zváţení je návrh na vyuţití obecní studně, kde je vyšší hladina spodní vody v případě nedostatku 

vody v ostatních částech obce. Investice by byla cca 50tisíc. 

 

 

kontejnery :   

20.2. Posolda 

27.2. Šmejkalová 

5.3.  Macháčková  

12.3.  Klouda 

19.3.  Podskalská 
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Další schůze ZO : 21.3.2016  od 19.00 hod. 

 

 

 

 

V Ratenicích dne 18.2.2016 

 

 

 

 

 

 

 

     ……………………………………….                                 ……………………………………. 

               Ing. Martina Podskalská            Vladimír Klouda 

               starosta                                                                                   místostarosta 

 

 

 

 

 

Zápis ověřili:            

 

 

Ing. M. Macháčková  ………………….. 

 

Vladimír Klouda     ………………….. 


